

Redemption Instructions please read info below for instructions on how to redeem your Gift card. Redeem (use) Online Only at: <http://flystaygift.com>

- 1) Register an Account at <http://flystaygift.com> then click on Book Trip | Redeem
- 2) Search, Book or purchase based on your product needs.
- 3) Once you have selected the options that best suit your needs, enter the details of the person or all persons involved in the booking or product transaction
- 4) Proceed to the check-out page and copy and paste your eGift card code into the Redeem eGift card code box and click submit, proceed to agree to the T&Cs and click Order now to complete your booking & transaction, you will shortly receive a confirmation via email.
- 5) A maximum of 2 eGift card codes are permitted per transaction, if your basket value exceeds the value of the eGift cards you may pay the difference by using Visa, MasterCard or American Express.
- 6) FlystayGift gift cards have a 12 months expiration from issuance, except for residents in North America gift cards do not expire. Ireland expiration is 60 months and Australia & Germany which is 36 months, subject to local State & Country law and any required residual refund value for each State & Country, for full terms and conditions on currency and country of residence redemption requirements please visit <http://tripgift.com/info/terms-and-conditions.aspx>
- 7) All website content, customer service, tickets and eVouchers will be in English language. Gift cards & eVouchers cannot be exchanged or refunded.
- 8) For quick answers and any questions regarding Gift cards and best use, please visit <https://faqs.tripgift.com/>

* **ل ادبتس ا ل تام ي لع ت * *

(م ادخنتسا) http://flystaygift.com

ق م 1) (http://flystaygift.com)(http://flystaygift.com) :ي لع ع طقف تنرتن إا ربع (م ادخنتسا) راي تخ ا درج مب 3 ب ك ج نت ن م تا جا اي تح ا يلإ ا دان تس ا ء ارش لب مق و أ ز ح او ث حب ا 2 . "ل ادب تت س ا ع يم ج وأ ص خ ش لا لي ص اف ت لا اخ دا ب مق ،ل ض فأ لك شب كت اج اي تح بس ان ت يتلا اتاراي خل ا خ سن ب مقو دادسل اة حص يلإ ه ج وت 4 . ج تنت مل ا وأ ز ح لا ا ق يل مع يف ني كر تشمل ا صاخ شأل ا ة ي ده لا اة اطب زمزل ادب تت سا عبر مي ف كب صاخل اة ين ور تككل لإ اة ي ده لا اة اطب زمز ق صل و "ن آل اب لطا" يل علا رقنا وم لكح أل او طورشل ا يل علا ق فاوم لاب مق مت .ل اسر ا يل علا رقا ونورتككل لإ ا 5 . بي نورتككل لإ ا دي ربل ا ربع ا ديكأت ا ب بيرقي قل لتتس ،قل ما عمل او زحل ا ق يل مع لامكتسال اة لس عم يق تزواجت اذا ،ة يل مع لك يف اة ين ورتككل لإ اة ي ده اة اطب زمز 2 هر دق دح يصق أب حم سي وأ دركرتشام وا ازيف مادختساب قرفل ا عفد كنكمي ،ة ين ورتككل لإ ا اي اهلا تناق اطب قم يق ءارش لا مرادص لإ ا خيرات نم أرهش 12 دعب FlystayGift اياده تناق اطب اة يحال صيهتنت 6 .سي ربسكإن كي رم يف تناق اطبال اة يحال ص .اي اهلا تناق اطب اة يحال صيهتنت ال شيح اة يل امشلا لكي رم أنكس ادع ام لودلل اة يل حمل انين اول لل اقفوكلدو ،أرهش 36 اينامل أو ايل ارتسأ يفو ،أرهش 60 يه ادن لرئ ا مكح أل او طورشل ا يل علا ول وصل لكل اة الوة لله الاة يطم اة يب بق بتما دارتسا قم يق ي أو تاياي الول او [ا رايزي جري ،اما قا إلا دل بو تالم عل اب قل عتي ام يف ل ادب تت سال تابلطتم أناشب اة لم كلل ا]
http://tripgift.com/info/terms-and-conditions.aspx. 7)
ال .ة يزلي جن لإ ا غلل اب اي اهلا امئاسقو ركاذتل او مال معل امة دخ وع قومل ا يونثحم عيمجن وكيس
يل علا ول وصلل 8 .بي نورتككل لإ اة ي ده لا مقروأ اة ين ورتككل لإ ا اي اهلا تناق اطب ل ادب تت سانكمي
[ا رايزي جري ،اهلام ادختسا لضفاؤ اي اهلا تناق اطب لوح تاراسفتسا ي أو اعيريستاباج]
<https://faqs.tripgift.com/>](https://faqs.tripgift.com/).